

環境政策 (Environmental Policy)

中菲行國際物流股份有限公司秉持「以客為尊、服務為本、專業誠信、永續發展」之經營理念，致力成為具全球競爭力的國際物流服務供應商。為善盡企業對環境保護之責任，落實永續經營之願景，本公司承諾依據 ISO 14001 標準，建構並持續改善環境管理系統，藉由訂定目標及管理機制提升環境績效，涵蓋原則包含：

一、符合法規與其他義務

嚴格遵守國內外環境相關之法令、法規、國際規範及其他利害關係人所要求之義務，確保營運活動符合法規標準，並持續追蹤與履行守規性義務。

二、預防污染與降低環境衝擊

承諾致力於環境保護，降低營運活動所產生之能源耗用、溫室氣體排放及其他可能對環境造成影響之因素，提升資源使用效率，實踐綠色物流。

三、提升能源與資源效率

推動節能減碳措施，採用環保設備與節能設施，減少對不可再生資源之依賴，鼓勵辦公自動化與電子作業流程，降低紙張與耗材使用。

四、導入綠色供應鏈管理

與供應商、承攬商及合作夥伴共同推動綠色供應鏈，將環境考量及環境管理能力納入採購及合作評估，促進整體產業環境責任的落實，以建立永續價值鏈。

五、強化員工環保意識與全員參與

強化全體員工對環境保護的認知與責任感，定期辦理環境教育訓練及宣導活動，鼓勵參與改善行動，共同實踐綠色文化。

六、持續改善與績效評估

定期檢視環境目標與管理績效，進行內部稽核與管理審查，承諾持續優化環境管理制度與執行成效，確保系統有效運作並因應內外部變化。

執行長



Environmental Policy

At Dimerco Express Corporation (Dimerco), we uphold the business philosophy of "Customer First, Service Excellence, Professional Integrity, and Sustainable Development," striving to become a globally competitive international logistics service provider. In fulfilling our corporate responsibility for environmental protection and realizing our vision of sustainable operations, we are committed to establishing and continuously improving our environmental management system in accordance with ISO 14001 standards. By setting clear objectives and management mechanisms, we aim to enhance our environmental performance. The guiding principles include:

1. Compliance with Regulations and Other Requirements

Strictly comply with all relevant domestic and international environmental laws, regulations, international standards, and obligations required by stakeholders. Ensure that all operational activities meet regulatory requirements and continuously monitor and fulfill compliance obligations.

2. Pollution Prevention and Environmental Impact Reduction

Commit to environmental protection by minimizing energy consumption, greenhouse gas emissions, and other environmental impacts arising from operational activities. Improve resource efficiency and promote green logistics practices.

3. Improvement of Energy and Resource Efficiency

Implement energy-saving and carbon-reduction measures through the adoption of environmentally friendly equipment and energy-efficient facilities. Reduce reliance on non-renewable resources by encouraging office automation and digital workflows, thereby minimizing the use of paper and other consumables.

4. Integration of Green Supply Chain Management

Collaborate with suppliers, contractors, and partners to advance green supply chain initiatives. Incorporate environmental considerations and management capabilities into procurement and partnership evaluations to support the fulfillment of environmental responsibilities across the industry and foster the development of a sustainable value chain.

5. Strengthening Employee Environmental Awareness and Engagement

Enhance employees' environmental awareness and sense of responsibility by regularly conducting environmental education and awareness programs. Encourage active participation in improvement initiatives to foster a culture of environmental sustainability.

6. Continuous Improvement and Performance Evaluation

Regularly review environmental objectives and management performance through internal audits and management reviews. Commit to the continual improvement of the environmental management system's effectiveness, ensuring its efficiency and responsiveness to internal and external changes.

Chief Executive Officer (CEO)